
Aanwezig: zie bijlage 

 

 

1. Opening 

Hans Turenhout opent als voorzitter de vergadering. Hij stelt vast dat er net als tijdens de 

vorige bijeenkomst een goede opkomst met brede vertegenwoordiging van betrokkenen 

vanuit de VvE's, omwonenden Hazewinkelstraat, de initiatiefgroep Nieuw Roomburgerpark, 

de Vrienden van het Roomburgerpark, Kinderopvang het Kasteel en de speeltuinvereniging 

aanwezig is (zie verder presentielijst). 

De directeur van de Lorentzschool heeft zich afgemeld bij de voorzitter, maar zijn positieve 

verwachtingen t.a.v de nieuwe initiatieven m.b.t. uitbreiding groen- en speelfunctie 

meegegeven. 

  

2.Verslag vorige bijeenkomst (23 mei j.l.) 

 De reacties op dit verslag zijn al via de mail met de aanwezigen gedeeld.  

  

3. Mededelingen 

- Hans geeft een terugkoppeling over het telefoongesprek dat Regine Scholten en hij vanuit 

het bestuur van de wijkvereniging hebben gehad op 31/05 j.l. met wethouder Paul Dirkse over 

de conclusies van het onderzoek naar het gebruik van de Vlietlocatie als bredere 

buitensportaccommodatie (en mogelijke uitwijk- en uitbreidingslocatie voor (een deel van) de 

hockeyvelden Roomburg). Deze mogelijkheden lijken veel beperkter te zijn dan eerder 

ingeschat. 

- Zie ook de website Profburgwijk.nl voor een uitgebreidere terugkoppeling over dit gesprek 

met de wethouder. 

- Ook andere aanwezigen geven aan door de wethouder recent rechtstreeks te zijn 

geïnformeerd over de ontwikkelingen. Daarbij zou ook zijn aangegeven dat de scope van het 

haalbaarheidsonderzoek uitbreiding "Roomburg” met name betrekking zal hebben op de 

locaties park Roomburg, Trigon en Oppenheimstraat. De (beoogd) gemeentelijk projectleider 

zal naar verwachting direct na de zomervakantie een eerste bijeenkomst in het kader van het 

haalbaarheidsonderzoek beleggen met betrokkenen. 

- Hans memoreert dat ook in de Raadscommissievergadering Stedelijke Ontwikkeling van 14 

juni a.s. over de uitkomsten van het locatie-onderzoek de Vliet (en in de kantlijn hiervan ook 

over gevolgen voor het haalbaarheidsonderzoek mbt uitbreiding hockey/tennis-accommodatie 

Roomburg) zal worden gesproken. 

  

4. Nadere gedachtenwisseling over voorkeursscenario vanuit de initiatiefgroep Nieuw 

Roomburgerpark 

Namens de bewoners van de Hazewinkelstraat merkt Kuiper op de gronden rondom de molen 

bij voorkeur worden gebruikt als groenvoorziening/pluktuin. Zij zien graag dat de lasten van 

de herinrichting van het gebied gelijkelijk worden verdeeld over de omwonenden. 

 

Freek Tanis licht het voorkeursscenario en de achterliggende capaciteitscijfers toe. Er worden 

verschillende opmerkingen, vragen en kanttekeningen door de andere aanwezigen gemaakt 

tav dit scenario: 

-  het verdwijnen van (een fors aantal) parkeerplaatsen aan de Van Vollenhovekade wordt 

door omwonenden van zowel Hazewinkelstraat als Asserstraat als fors minpunt gezien; 

- het uitgangspunt van de "groene "zoom aan de wijk/bebouwingszijde in dit scenario wordt 

breed gewaardeerd evenals de ingetekende optie tot regulering van het in- en uitgaande 

verkeer voor de sportlocaties via de Kanaalwegzijde; 



- de regulering van (met name het haal- en breng) verkeer rond de scholen blijft echter (ook 

zonder uitbreidingsplannen) een fors knelpunt in dit deel van de wijk, dat stevig moet worden 

meegewogen in elk nieuw scenario; 

- het belang van het behoud van vrije zichtlijnen in het park (niet onderbroken door (al dan 

niet groene) hekken rond sportvelden wordt als belangrijk punt benoemd door gebruikers van 

het park, die m.b.t. dit aspect in dit voorkeursscenario belangrijke minpunten zien. 

  

Rondvraag 

- Jan de Bruijne constateert namens de Oudercontactgroep dat het heel positief is dat in elk 

geval door alle aanwezigen gezamenlijk voor een groen(er) park Roomburg wordt geopteerd 

en (dus) niet voor bebouwing/woningen. 

Verder schetst hij een alternatief (en minder invasief) scenario om toch een 4e veld toe te 

voegen in park Roomburg door een extra (dwarsgeplaatst) veld toe te voegen in de grenshoek 

Van Vollenhovekade/Hazewinkelstraat . Hiervoor zou de sloot aan de Van Vollenhovekade 

dan wel overkluist moeten worden, maar de rijstrook/doorgang behouden kunnen blijven. Dit 

nieuwe scenario krijgt van verschillende kanten bijval als een interessante, maar nog wel 

nadrukkelijk als nader te verkennen en uit te werken optie 

Bas Pieterse en Klaas-Jan Doeve bieden aan dit scenario schetsmatig grof uit te werken in een 

vergelijkbare opzet als het al voorliggende voorkeursscenario, zodat een vergelijking 

mogelijk wordt. @ actie : Bas, Klaas-Jan 

- Verschillende aanwezigen stellen vast dat er naast het "groen" als gedeeld 

gemeenschappelijk belang ook de verbetermogelijkheden voor verkeersregulatie en 

vermindering van wateroverlast/verbetering grondwaterpeil door veel betrokkenen worden 

genoemd/gedeeld. 

- Tenslotte spreekt Klaas-Jan Doeve (met bijval van de andere aanwezigen) zijn dank en 

waardering uit aan de wijkvereniging voor de faciliterende rol in het overleg van alle 

betrokkenen via de 3 georganiseerde bijeenkomsten de afgelopen maanden. 

Hans Turenhout wordt daarbij nog in het bijzonder bedankt voor de goede wijze waarop hij 

de vergadering deze avond heeft geleid. 

 


